
28. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 17. 9. 2018 

 1 

ZÁPIS 
z 28. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 17. 9. 2018 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání 16:00 hod. 
 
 
 
 
Přítomno:  20 
Omluveni:  1 – KOŠÍČEK Jan, Mgr. 

Přišli později: 0 

Zapisovatelé:  NAHODILOVÁ Jana, VAŘINA Pavel, Ing. 

Ověřovatelé zápisu:  PROCHÁZKA Martin, Ing., LANG Petr, Mgr. 

Návrhová komise:  JELÍNEK Milan, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, ŠTOLPOVÁ Marie, ZPĚVÁK Josef 

 

   

                                                              
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚŘO-

VATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   
 
 
 
28. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.00 hod., přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je pří-
tomno 20 členů Zastupitelstva města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, 
pro přijetí usnesení je potřeba 11 hlasů. Z dnešního jednání se omluvil pan Mgr. Košíček. 
Program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, e-mailovou poštou, případně 
zde na místě. Ty materiály, které jsme mohli zaslat v předstihu, jsme zaslali. Navrhuji diskuzi ke kaž-
dému bodu zvlášť. Má někdo další doplnění k programu dnešního Zastupitelstva?  

 
 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠI-
ROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
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Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu:  PROCHÁZKA Martin, Ing., LANG Petr, Mgr. 

 

 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLA-
PANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., 
ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 – LANG Petr, Mgr. 
 
 
 
Byla navržena návrhová komise ve složení: JELÍNEK Milan, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
ŠTOLPOVÁ Marie, ZPĚVÁK Josef 

 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠI-
ROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Starosta – zápis z minulého jednání byl řádně ověřen, nebyly k němu vzneseny připomínky a je tedy 
připraven k nahlédnutí, následně bude uložen do archivu. Nyní k vlastnímu jednání. 
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2. Interpelace 
 
 
Starosta – dovolím si v interpelacích zahájit bod, neb tady vidím pana Svobody a předpokládám, že 
bude chtít řešit problém, který byl otevřen na minulých jednáních. Dovolím si informovat zastupitele o 
tom teď. Následně o tom můžeme vést diskuzi. Panu Svobodovi byla doručena odpověď na jeho žádost. 
S tím, že je ta odpověď poměrně rozsáhlá dovolím si ji nečíst, a pokud by k ní měl někdo nějakou při-
pomínku, tak samozřejmě můžeme. Na Základní škole Ivančická proběhlo šetření stížnosti České školní 
inspekce (dále jen ČŠI). Bylo to na základě anonymního stěžovatele. Postup školy při poskytování po-
radenských služeb v 6. a 7. třídě, zde ČŠI konstatuje, že stížnost je v tomto bodě nedůvodná. Údajný 
zákaz informování zákonných zástupců žáků je v tomto bodě neprokazatelná. Informování před a 
v průběhu poskytování poradenských služeb v 6. a 7. třídě - stížnost je nedůvodná. Zajištění poskytnutí 
informací školou o šetření prokazatelně všem zákonným zástupcům žáků 6. a 7. tříd - stížnost v tomto 
bodě je nedůvodná. Poskytování informací zákonným zástupcům žáků na jejich žádost - stížnost je ne-
důvodná. Poskytování informací zákonným zástupcům žáků - poskytnutí zápisu ze schůzky 5. 4. 2018 - 
v tomto bodě je stížnost neprokazatelná. ČŠI konstatovala, že na Základní škole Ivančická nedocházelo 
k žádným porušováním zákonů, k žádnému porušování práv dětí ani práv pedagogů. Občan – dobrý 
den. Mé jméno je Svoboda, občan s trvalým pobytem v Moravském Krumlově. Pan Třetina citoval ofi-
ciální závěry ČŠI? Starosta – ano. Občan – toto jsou finální, oficiální závěry ČŠI? Starosta – finální 
ne, vzhledem k tomu, že byly napadeny ještě jednou. Nyní probíhá další inspekční řízení, na to zda in-
spekce proběhla. Občan – tzn., že jste citoval zprávu, která není finální. Je to tak? Starosta – ne, citoval 
jsem výsledek šetření ČŠI. Občan – moje otázka zní jednoduše. Jsou toto oficiální finální závěry ČŠI? 
Starosta – ano, jsou. S tím, že je podána stížnost na konání inspekční činnosti. Výsledky této druhé 
stížnosti, anonymního stěžovatele, nebude se domnívat, kdo to je, nejsou známy, proto je zde neuvádím. 
Ano toto je výsledek ČŠI, považuji za svoji povinnost zastupitele s tímto seznámit. Občan – děkuji 
Vám za odpověď. Já jsem se v podstatě ještě dneska zeptal jednoho zastupitele, pana Makovického. 
Pane Makovický, mohu citovat Vaši odpověď, na co jsem se ptal? MAKOVICKÝ Tomáš – můžete. 
Občan – budu tedy citovat. Pan Makovického v podstatě jsem se ptal, zda od minulého června po únor 
a březen 2018 podepisoval souhlas s tím, že Středisko výchovné péče může provést šetření dítěte. Od-
pověď mi, byla, že ne. Takovýhle, řekněme souhlas podepisoval z vlastní vůle, definovaný dle jejich 
nějakých požadavků v květnu 2018. Pane Makovický, citoval jsem to správně? MAKOVICKÝ Tomáš 
– ano, citoval jste to správně. Nicméně, ten dokument, o kterém Vy hovoříte, tak to byl dokument, který 
jsme si vytvořili my, respektive, teď moje stávající žena. Která je opatrovatelkou jednoho dítěte, které 
bylo v objemu tohoto šetření. Tím dokumentem jsme vyjádřili souhlas s tím, že škola postupovala 
z našeho pohledu správným směrem a v přijatelných regulích. Občan – mohu poprosit ještě jednou. Ten 
datum byl květen 2018? MAKOVICKÝ Tomáš – ano, řekněme, že to byl květen 2018. Byl to doku-
ment, který jsme my vlastními silami vytvořili, abychom podpořili konání školy. Občan – takže 
v podstatě na minulém Zastupitelstvu jsem se zeptal, zda vedení školy dostalo výslovný souhlas všech 
rodičů. Pan Makovický my teďka potvrdil, že takový výslovný souhlas nedal. Moje otázka zní: „Je to 
rozpor v tvrzení pana Makovického?“, „Nebo rozpor v tvrzení školy?“ MAKOVICKÝ Tomáš – já 
ještě k jestli k tomu mohu doplnit. Já jsem tento souhlas ani dát nemohu, protože nejsem zákonným 
zástupcem dítěte. Občan – já to nerozporuji. Já jenom cituji odpovědi občana Moravského Krumlova. 
Starosta – pane Svoboda, já si dovolím. Občan – pane Třetina, já budu jenom rád, když to projednáte 
jako zřizovatel ještě jednou. Já si počkám dodatečně na finální oficiální závěry, ano. Starosta – v této 
chvíli, pane Svoboda, my to samozřejmě projednat můžeme. Ale konstatuji a zcela jasně a zřetelně ří-
kám – na Základní škole Ivančická nedošlo k žádnému pochybení. Konstatoval to jediný dozorový or-
gán, který na této škole může působit, což je ČŠI. Já si za svým, nebo za vedením školy jednoznačně 



28. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 17. 9. 2018 

 4 

stojím. Mrzí mě, že je tento spor vyvolán a s ohledem, já to jenom dopovím, pane Svoboda. S ohledem 
na, snažím se být taktní, snažím se být vůči problému, který tady je velmi, brát ho s nadhledem a nechci 
vyvolávat zbytečné, nevím jak to nyní, rozdmýchávat nějaké spory, které by mohly vzniknout a které by 
mohly Vaši ženu uvést v nemilé světlo. Občan – pane Třetina, tady nejde o Svobodovi, tady jde o to, že 
existují rodiče v Moravském Krumlově, kde jejich děti chodí na Základní školu Ivančickou. Moje otáz-
ka byla poměrně jednoduchá. Dali všichni zákonní rodiče souhlas s tímto šetřením? Vy jste mi odpově-
děl, že ano. A v podstatě najednou, tady mám od zástupce, zastupitele jinou odpověď. Starosta – pane 
Svobodo. Občan – z mého pohledu, to je. Starosta – samozřejmě, tady máme zástupkyni. Já jenom 
konstatuji, než dám paní Mgr. Kotkové slovo. Na škole proběhla ČŠI na základě udání anonymního 
stěžovatele, inspekce prošla veškerou dokumentaci, která je možná a konstatovala, že stížnost je buď 
neprokazatelná, nebo nedůvodná. Já Vám víc v této věci neumím odpovědět. Promiňte, pane Svoboda, 
nyní má slovo paní Mgr. Kotková. KOTKOVÁ Květoslava, Mgr. – já jsem to jenom chtěla doplnit, 
abyste byli v obraze. Na začátku září samozřejmě přišla druhá inspekce, na základě stížnosti anonymní-
ho stěžovatele. My jsme jí dali úplně všechny dokumenty, které máme k dispozici. Jestli jsme udělali 
chybu, tak ať ČŠI zjistí. Já jsem přesvědčena, že jsme chybu neudělali a je to těžké, tady rozebírat, když 
Vy nevíte, o jaký souhlas se jedná, nejedná. Oni si vzali všechno, co k tomu máme k dispozici. To šet-
ření dosud trvá, rozhodně z toho šetření bude závěr. Občan – mohu na to. Děkuji paní Kotkové, že po-
tvrdila, že to šetření doposud trvá. Proto mě zaráží, že jsou citovány finální závěry. Když to nejsou fi-
nální závěry. Dobře, pane Třetino mám prosbu, mohl byste tu zprávu ČŠI dát k dispozici Všem zastupi-
telům. Starosta – mohl. Občan – děkuji. (ihned bylo nakopírováno a předáno zastupitelům) KOTKO-
VÁ Květoslava, Mgr. – musím, říct, že pan starosta má pravdu. Opravdu to byla finální zpráva, ale 
protože anonymní stěžovatel chtěl ještě více do hloubky. Takže se vzaly v potaz úplně všechny materiá-
ly, které máme. Starosta – v této chvíli považuji problém ČŠI pana Svobody projednaný. Neuzavíráme 
jej, a pokud bude potřeba, můžeme jej dál projednávat. ZPĚVÁK Josef – já bych chtěl, ještě dneska 
naposled poprosit, jestli by nebylo možné nějak prosadit přechod. Starosta – kde?  ZPĚVÁK Josef – 
do praku. Ten přechod, jestli by to nešlo nějakým způsobem prosadit, protože tam brzo k něčemu dojde 
- chodí děti cvičit, chodí tam do parku. Já si myslím, že. Starosta – bavili jsme se o tom několikrát. 
Dojde v místě, kde je brána nelze udělat přechod, nejsou dodrženy rozvodové vzdálenosti. Jediná mož-
nost, kde je možné udělat přechod je tam kde je. Na jaře bychom měli začít opravovat zámek, součástí 
té opravy by mělo být i vybudování nového parkoviště a chodníku kolem zámku do parku. Mě to mrzí, 
a to není o prosazení, ale kdyby to šlo prosadit, tak bychom to nějakým způsobem udělali. Je to o tom, 
že to Policie nepovolí, stavební úřad nevydá stavební povolení, nebo jak se jmenuje ten na přechod, to 
asi není stavební úřad.  ZPĚVÁK Josef – já bych chtěl vidět člověka, který řekne, že tam není dosta-
tečný prostor pro přechod. Ten přechod, co je u zámku za zatáčkou, je absolutně neschopný, tam. Sta-
rosta – pane Zpěvák. ZPĚVÁK Josef – ten by tam neměl vůbec být. Starosta – nevím, co Vám na to 
mám víc odpovědět. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – já mám tedy víc věcí. Bylo takové docela 
divoké léto, letos. Asi ta největší věc a chtěl bych vysvětlit, jak to tedy bylo s akcí, která byla v horní 
parku - Oldies. My jsme to spolu už docela komunikovali. Potom jsem to ještě řešil s Městskou Policií, 
volal jsem a řešil jsem to už i se šéfem. V horním parku je to peklo, tu akci pořádal náš nájemník. Jestli 
jsem to dobře pochopil, a kterého máme u sebe v nájmu. Na pokyny Městské Policie absolutně kašlal, 
naopak dělal pravý opak. Ta nejzásadnější věc je, že strážníci, kteří jsou ve službě a oni jdou do služby 
a neví, jestli je tu nějaká akce povolena, na území města. Oni ani nevědí, že o tom rozhoduje vyhláška a 
ne pokyn starosty. To, že vedení města o tom dopředu vědělo, že se bude něco takového dít v parku a 
prakticky to schvalovalo, to je další věc. Starosta – chceš probrat jednotlivé interpelace po jedné nebo 
mám Ti odpovídat hned nebo. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – asi hned. Já toho mám víc, když 
chodím s kočárkem tak toho vidím hodně. Starosta – Oldies v praku proběhlo na základě žádosti. 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – jak říkám, tam je nejzásadnější, že ani samotná Policie neví, jestli. 
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Starosta – Městská Policie - došlo k velmi důraznému poučení Policie, došlo k velmi důraznému pou-
čení šéfa Městské Policie s tím, že tato akce byla dodatečně povolena Radou města na základě nějaké 
žádosti, kterou náš nájemce provedl. Výsledek je takový, že v horním zámeckém paku nebude povolo-
vána žádná další akce, typu noční zábavy. Na základě právě tohoto chování. Nebude do konce tohoto 
roku, neb neumím říct, jak se k tomu postaví nové Zastupitelstvo. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – 
ještě pro mě tedy informaci. Jsou teda, Rada města může schvalovat zvlášť. Starosta – ne. Je Městská 
vyhláška, která stanoví akce, kde jsou v té vyhlášce uvedeny hod, atd. Všichni víme, o které vyhlášce 
hovoříme, tradiční akce. Tato akce byla, v uvozovkách, jestli tato akce klapne nebo ne. Evidentně to 
neklaplo, nebude se to opakovat.  Já tomu rozumím. Rozumím tomu, že to pro Vás bylo velmi nepří-
jemné, když 14 dní na to byla další akce. Mě to mrzí, omlouvám se za to, omlouvám se za to veřejně. 
Nebude se to opakovat. V této chvíli k tomu neumím víc říct. S Městskou Policií jsme o tom debatovali 
a došlo k poučení. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – ROCK HEART i ty TŘI SESTRY, to je 
v pohodě. Ohlásí se to, ví se o tom, že to tam bude, není problém. Ať si každý odjede, ať si to každý 
nachystá, ale toto bylo opravdu docela peklo. Když jsme tedy u těch akcí, tak park po tom ROCK 
HEARTU vypadá šíleně. Nevím, kdo čistil ten spodní park. To je jeden velký vajgl. Tam nechat děcka 
hrát je peklo. To by se mělo přebírat mnohem důsledněji. Starosta – to nebylo asi o tom, že. PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – celý spodní park je samý vajgl, samý binec. Takto to nemohou ti pořa-
datelé nechat. Starosta – nevím, jestli budeme vybírat vajgly, ale my to s panem ředitelem. PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – to by měl ten pořadatel, udělat a my ten park převzít, tak jak jsme ho. 
Čemerka Jiří, ředitel Služeb města Moravský Krumlov (dále jen SmMK) – ten park spodní. Tam je 
jediný problém ten, jak bylo sucho a bylo tam nějakých 9 000 lidí, tak to totálně zlikvidovali. Ty vajgle, 
ty nedopalky jsou tam každý rok. To potvrdí pan Zpěvák. Každý rok to řešíme, ta firma nepůjde to vy-
sbírat, ten vajgl po vajglu. To prostě není možné. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – tak jim to musí-
me dát k úhradě. Čemerka Jiří, ředitel SmMK – jak to uděláte? S čím tam přijdete? S vysavačem ně-
jakým? To nevysbíráte. To byste opravdu museli jít a opravdu vajgl po vajglu vysbírávat, a to prostě 
nejde. Nemáte šanci. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – já vím, ale pak máte. Čemerka Jiří, ředitel 
SmMK – tam jde o to, že když zaprší, tak se to rozpadne. Když ta tráva vyroste, tak jak když to bylo 
vloni. Bylo to úplně to stejné. Jak ta tráva vyrostla, tak se to ztratilo. Letos byl problém v tom suchu. 
Když tam bylo téměř 9 000 lidí, tak. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – já to, jakoby chápu, ale. 
Čemerka Jiří, ředitel SmMK – já jsem ani nedoufal, že se to tak zregeneruje, jak se to zregenerovalo. 
Díky tomu, že napadlo 100 milimetrů vody, jinak by to byla holá pláň. PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc. – potom jsem chtěl ještě, mostek co vede do Lišek, tak ten se už těže rozpadá. Byl by potřeba asi 
zavčasu dát nějakým způsobem do kupy. Když se sjede od horní školy dolů a potom do Lišek přes tu. 
Pokud se nezpevní, tak se rozpadne velice brzo. Starosta – tady je potřeba vnímat, že. PROCHÁZKA 
Pavel, Ing., MSc. – já na to spíš jenom upozorňuji. Místostarosta – víme o něm a řešíme to.  PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – a potom paní Ing. Kocábová, už před notnou dobou řešila Sběrný dvůr, 
respektive otvírací dobu a ta zůstala po celou dobu prakticky stejná. V sobotu se zavře a pak se už nedá. 
Místostarosta – v sobotu se určitě prodlužovala. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – pak je to zavřené 
v neděli, v pondělí. Bylo by dobré, aby se to aspoň v ten víkendu udrželo. Čemerka Jiří, ředitel 
SmMK – jakože, by tam byli v neděli? PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – v tom týdnu to není, je to 
dotaz, jestli by to šlo. Čemerka Jiří, ředitel SmMK – není to tak jednoduché. V sobotu je Sběrný dvůr 
otevřený, teď to valí, všechno se to naveze, navezou se kontejnery atd., ty kontejnery jsou plné. Tím, že 
je zavřeno v neděli, tak Vám žádná skládka neotevře, nemáte to kam odvézt. Takže se to odváží 
v pondělí a díky bohu za to, že je v pondělí zavřeno. Ten odpad by nebyl kam dávat. Nestíháte to odvo-
zit. Starosta – já si to dovolím doplnit. Na základě četných stížností a jedna z prvních věcí, kterým se 
bude nové Zastupitelstvo zabývat, bude zákaz sečení trávy v neděli. Je to velký problém, ne je to velmi 
nepříjemné, když v neděli o půl osmé a stalo se mi to několikrát. Jestli máme o tom vyhlášku, že by-



28. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 17. 9. 2018 

 6 

chom měli zakázat sečení trávy v neděli. Já se tedy k tomu poměrně přidávám. V sobotu samozřejmě, 
v týdnu samozřejmě, ale v neděli, aby Vás někdo budil o půl osmé. LANG Petr, Mgr. – já se pak ze-
ptám, jaká je tam představa, jak se to bude sankcionovat, když bude někdo síct trávu. Starosta – v této 
chvíli je to debata. LANG Petr, Mgr. – nedokážu si představit, že přijede Městská Policie a dá někomu. 
ŠTOLPOVÁ Marie – ale takto to funguje na vesnicích. Starosta – ještě jednou. Je to otázka pro nové 
Zastupitelstvo. Jen odpovídám na otevírací dobu v neděli. Občanka – já bych se chtěla ještě vrátit 
k tomu zápisu, co byl v červnu, toho 18. 6. 2018. Jak je tam řečeno od paní zástupkyně Mgr. Kotkové, 
že vlastně byla ta schůze rodičů, tak že to vlastně proběhlo v klidu, rodiče neměli žádné námitky a že já 
jsem měla jako odejít vzápětí, kdy bylo vše řečeno. Což chci vyvrátit, protože to není pravda. Já jsem 
tam setrvala po celou dobu, co tam byla ta Šance. A až teprve, co se tam vše řeklo a ta Šance odešla, tak 
jsem se slušně zeptala, zda jestli můžu odejít. Bylo mi řečeno od paní ředitelky, že vlastně můžu, že už 
vlastně všechno důležité řeklo. Já bych chtěla jenom prakticky tohle vyvrátit, jak tady bylo řečeno, že 
jsem po chvíli odešla. Starosta – to je zápis z jednání Zastupitelstva, kde bylo něco konstatováno, bylo 
řečeno. Vy se ohrazujete proti skutečnosti, v tom zápise, ale to s formou toho zápisu nesouvisí. Děkuji 
za tu připomínku a my ji bereme v potaz. V této chvíli proti zápisu a to tady bylo řečeno, čili ten zápis je 
v pořádku. Promiňte, nebudeme si skákat do řeči. KOTKOVÁ Květoslava, Mgr. – mohla byste přesně 
přečíst, co je v tom zápise? Když jej máte u sebe. Občanka – no, že to jednání proběhlo v klidu, rodiče 
neměli žádné připomínky a akorát jedna maminka po vysvětlení toho, co nám přednesl - to je tady vy-
mazaný, tak se poté zvedla a odešla. Protože neměla dále potřebu na tomto jednání být. KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr. – přesně tak, a to je také tak myšleno. Co to vysvětlil vedoucí SVP Šance, tak poté co 
on to vysvětlil, tak Vy jste poté opravdu odešla. Občanka – ano, ale bylo řečeno, že jsme vzápětí. Sta-
rosta – promiňte, Vy jste. Občanka – myslím, že mi to dosvědčí rodiče, jak tam byli. Starosta – paní 
Grasgruberová ještě jednou. KOTKOVÁ Květoslava, Mgr. – ale tak to je. Možná je tam napsáno jed-
no slovíčko. Starosta – my si nerozumíme. Pokud máte výhradu proti formě zápisu. Obrátili jste se na 
ČŠI, která stížnost řeší, která je jako nedůvodná a já to už nemíním rozebírat. To je poslední věta, kterou 
k tomu nyní říkáme. Zápis, který máte k dispozici a který je na webových stránkách města je přesným 
přepisem toho, co se zde konstatovalo a bylo řečeno. Pokud máte k tomu, ne k formě, ale to co tam bylo 
řečeno, tak se můžete obrátit na ČŠI, což tak činíte. V této chvíli považujte, prosím, toto jednání za 
ukončené. KOTKOVÁ Květoslava, Mgr. – já k tomu dám opravdu poslední větu. My jsme opravdu 
všechny materiály poskytli ČŠI, opravdu všechny. Všechny zápisy, všechno dokonce, prostě všechno. 
Já, už není nic, co bychom neposkytli. Starosta – považuji to za probrané. ŠTOLPOVÁ Marie – já 
bych se chtěla zeptat, čí je to pole tam pod námi, jak je ta autodoprava? Tam jak jsou ty stromy, to už 
přeplňuje skoro celou silnici. Nedá se s tím něco dělat? Starosta – určitě se s tím dá něco dělat. 
ŠTOLPOVÁ Marie – ty stromy jsou už přes půl silnice. A když třeba prší a ty větve jsou těžké, tak už. 
Starosta – já Vás poprosím, abyste se s panem Čemerkou o přestávce domluvili, na tom čí to je a 
SmMK to nějakým způsobem. ŠTOLPOVÁ Marie – aspoň ostříhat nebo něco.  

 

 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace starosty města k proběhlým nebo budoucím ak-
cím. 
 
 
 
3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Tře-

tina, starosta města 
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Starosta – má někdo připomínku k tomuto materiálu? ŠLAPANSKÝ František, Ing. – na straně 2, 
bod 8 jedná se o ten úkol, týkající se vodovodu v Rokytné. Je částečně splněn, co tady bude ještě v této 
věci následovat? Tajemník – tam se dělalo šetření. V první části se dělal průzkum historického 
vodovodu v Rokytné. Vím, že někeré části by se dali využít, ale je tam velké investiční zatížení. 
Z důvodu, že Rada města přistoupila k této věci, že existuje boj se suchem. Ten historický vodovod 
v Rokytné se v podstatě nabízel, že by se dal znovu využít. Bohužel ty části vodovodu jsou v dost 
špatném stavu. Náklady by byly veliké. My jsme udělali základní šetření toho stavu s tím, že ta 
administrace projektu. My jsme si mysleli, že ten boj se suchem, že budou na tyto vodovody dány 
peníze, ale ony budou spíše na záchytné nádoby nebo záchytné rybníky a tyto věci. Takže v podstatě, 
když to chcete zachovat, jestli to mohu říct, takto nad Radu, tak by to muselo město zaplatit jako město 
takové. Jestli to takto je, pane místostarosto? Místostarosta –  já jenom doplním. Tam šlo o to, že se ty 
studny prohlédly v jakém jsou stavu. Zjistilo se, že ten stav je relativně ucházející, že není potřeba tam 
zatím žádných vetších investic dělat. Voda tam zatím teče, zatím to funguje. Pokud by došlo k tomu, že 
by byl ten vodovod zničen, tak se na to můžeme připravovat, že bychom to v budoucnu třeba obnovili. 
V této chvíli - stávající stav - voda teče, studny jsou relativně čisté, trošku se vyčistily a kdyby bylo 
potřeba, tak tam je návrh, jak by se mohly vyčistit dál. Samozřejmě pokud by to přestalo téct a byla by 
tam nějaká porucha, tak by se vyřešila nebo by se musel ten vodovod celý obnovit. Hledali by se 
dotační prostředky, aby se to tak mohlo stát. Proto je tam jenom částečně, protože něco bylo uděláno, 
zjištěn nějaký stav a v této chvíli je rozhodnutí do budoucna, zda se bude komplet opravovat nebo se 
bude řešit jenom částečně.  
 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM města 
Moravský Krumlov. 
 
 
 
 
4. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 

města 
 
 
Starosta – táže se zda má někdo k jednotlivým usnesením připomínky. PROCHÁZKA Martin, Ing. – 
já jsem se chtěl zeptat k těm studnám, když to bylo nakousnuté. Dá se někde zjistit, který ty studny se 
budou. Starosta – ano. Ing. Raboň, my máme proveden monitoring těch studní. Začnou se opravovat, ty 
které jeví „známky života“. Tajemník – ty, co se dají využít. Ing. Raboň Kamil, vedoucí odboru 
životního prostředí (dále jen OŽP) – tam, kde je voda a má to smysl. Tam se začne obnovovat. Kde 
voda není a na základě dohody s panem Havlíčkem, tak prostě. On naznal, do kterých má cenu vrážet 
peníze. Tajemník – a Vy chcete seznam těch plusových? PROCHÁZKA Martin, Ing. – které se 
budou opravovat. Ing. Raboň Kamil, vedoucí OŽP – my jsme teď vytipovali studny, dalo se to do 
Rady a ona to schválila. Schválila plán. ŠLAPANSKÝ František, Ing. – usnesení 77. RM v bodě 6 
bylo zrušeno výběrové řízení na opravu hřbitova v Rokytné. Mám dotaz, co bude nyní dál následovat. 
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Starosta – zrušeno bylo z toho důvodu, že se nikdo nepřihlásil do výběrového řízení, žádná 
zhotovitelská firma. Bude vyhlášeno na jaře 2019 - oprava Polánky a Rokytné, znovu výběrovým 
řízením na zhotovitele. Nikdo se nepřihlásil ani podruhé, čili uděláme to. Ing. Stejskalová Andrea, 
vedoucí odboru regionálního rozvoje (dále jen ORR) – přihlásila se jedna firma, jejich cena byla 
nadhodnocena. Vypíše to nyní na podzim, aby se to na jaře udělalo. PROCHÁZKA Martin, Ing. – 
jenom, co je ten projekt „Sportem kolem Moravského Krumlova“? Starosta – to je projekt, který se 
realizuje v těchto dnech. Na pěti, třech místech, Ing. Stejskalová? . Ing. Stejskalová Andrea, vedoucí 
ORR – na třech místech - na Střelnici nové, na Vrabčáku se doplňuje a Na Bubnu se dělá nové. 
Starosta – jsou to zastavení pro worckout. Ing. Stejskalová Andrea, vedoucí ORR – pro worckout a 
dětská hřiště. Starosta – je to tak, že ti worcoutový sportovci běhají po těch jednotlivých zastaveních a 
mělo by to na sebe navazovat, že na jednom místě posilují břišní svaly, na druhém stehení a takto by to 
mělo pro ně mělo být zajímavé.  
 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov 

- Usnesení ze 73. schůze Rady města konané dne 22. 5. 2018, 
- Usnesení ze 74. schůze Rady města konané dne 19. 6. 2018, 
- Usnesení ze 75. schůze Rady města konané dne 3. 7. 2018, 
- Usnesení ze 76. schůze Rady města konané dne 24. 7. 2018, 
- Usnesení ze 77. schůze Rady města konané dne 16. 8. 2018. 

 
 
 
5.      Rozpočtová opatření č. 13 - 18/ 2018 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí rozpočtová opatření č. 13, 14, 15 a 16/2018 provedená Radou 
města Moravský Krumlov. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 17/2018 v předloženém znění. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠI-
ROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
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      Zdrželi se: 0  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 18/2018 v předloženém znění. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠI-
ROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje změnu závazného ukazatele: navýšení příspěvku na provoz o část-
ku 550 000 Kč  a  navýšení odbodu z odpisů o částku 550 000 Kč pro příspěvkovou organizaci 
města Služby města Moravský Krumlov. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠI-
ROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
 
6.    Informace o plnění a čerpání rozpočtu za období leden až červen 2018 – předkládá Mgr. Tomáš  
       Třetina, starosta města 
  
 

Starosta – tento materiál je předkládán pravidelně každého půl roku.  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o plnění a čerpání rozpočtu Města Moravský 
Krumlov za I. pololetí roku 2018. 
 
 
 
7. Smlouva o úvěru „Poskytnutí úvěru na předfinancování dotace k projektu „Stavební úpravy a nad-

stavba ZŠ Klášterní, Moravský Krumlov“ – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
  
 

Starosta – bavili jsme o tom, dostali jste tento materiál a měli jste k němu podrobné vysvětlení. Všichni 
víme, proč musíme vzít úvěr na předfinancováváni. Bude nás to stát necelých 230 000 Kč. 

 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Smlouvy o úvěru č. 99021433908 v předloženém znění se 
subjektem: Komerční banka, a.s., se sídlem Praha 1, Na Příkopě 33 čp. 969, 114 07, IČ 45317054 a 
pověřuje starostu města jejím podpisem. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠI-
ROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

8. Zadávací řízení na podlimitní veřejnou zakázku na stavební práce zadávanou v otevřeném řízení 
dle zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, v platném znění, s názvem Rekon-
strukce zámku Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 
 
Starosta – tady jsem obdržel poznámku od pana Mgr. Zieglera. Materiály o vypsání této zakázky jsou 
poměrně dlouhé, proto jste je všichni dostali v e-mailové poště. Seznámili jste se s tím a předpokládám, 
že kdyby byly nějaké připomínky, tak byste je směřovali na administrátora, tzn. Ing. Stejskalovou.  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zadávací dokumentaci na podlimitní veřejnou zakázku na stavební 
práce zadávanou v otevřeném řízení dle zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, 
v platném znění, s názvem Rekonstrukce zámku Moravský Krumlov. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠI-
ROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města pověřuje RM administrací výběrového řízení na podlimitní veřejnou zakáz-
ku na stavební práce zadávanou v otevřeném řízení dle zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřej-
ných zakázek, v platném znění, s názvem Rekonstrukce zámku Moravský Krumlov. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠI-
ROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Starosta – jen konstatuji informaci, že pokud půjde vše dobře, tak bychom na jaře měli začít s opravou 
jižního křídla. Počítáme leden -  únor, únor - březen zahájit.  
 
 
9. Škola 21. Století ZŠ Ivančická, Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 

města per rollam 
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Starosta – zde byla škola úspěšná o dotaci do Integrovaného regionálního operačního programu a do-
stala dotaci 13 723 425,10 Kč. V rozpočtu města je na spolufinancování dotace IROP vyčleněna částka 
2,5 miliónů Kč. MAKOVICKÝ Tomáš – já bych se chtěl zeptat, jestli vlastně tady tato dotace v rámci 
čerpání těch financí, jestli je zvažováno, myšleno i třeba ten chodník, který se vlastně opravuje plus ty 
schody, které jsou vyštípané, a je docela obtížné po nich chodit, tak jestli je toto zahrnuto do tohoto 
projektu. KOTKOVÁ Květoslava, Mgr. – tam se vztahuje všechno. Právě ta plocha před školou, 
schody, ta příjezdová cesta, protože tam máme žáky tělesně postižené, vstupní vestibul, nová učebna 
informatiky, nová učebna jazyků a taková polytechnická učebna na prvním stupni. Plus ještě nějaké wc 
a tak. Právě že je bezva, že ten vstup před tou školou a vzhledem i k občanům města, je dobře, že tam 
konečně budou ty schody opravené. Starosta – vzhledem k tomu, že bylo hlasování per rollam, tak je 
to již schváleno. 

 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje realizaci investiční akce města Moravský Krumlov - Škola 21.  
století ZŠ Ivančická, Moravský Krumlov.  
per rollam 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
      Nehlasovali: 5 – KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 

PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠIROKÝ Karel, Bc. 
 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje přijetí finančních prostředků z Integrovaného regionálního ope-
račního programu na projekt CZ.06.2.67/0.0/0.0/16_062/0003866 „Škola 21. století ZŠ Ivančická, 
Moravský Krumlov“ ve výši 13 723 425,10 Kč a finanční spoluúčast města na realizaci. 
 per rollam 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 21 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Mi-
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chaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETI-
NA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
      Nehlasovali: 5 – KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 

PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠIROKÝ Karel, Bc. 
 
 
 
10.      Návrh sítě sociálních služeb v ORP Moravský Krumlov pro rok 2019 - spolufinancování sociál- 
           ních služeb z rozpočtu města Moravský Krumlov v roce 2019 – předkládá Mgr. Tomáš  
           Třetina, starosta města 
  
 

Starosta – dovolím si důvodovou zprávu nečíst a dovolím si paní JUDr. Bártová má krátký komentář, 
dovoluji si jí předat slovo. JUDr. Bártová Věra, vedoucí odboru sociálních věcí (dále jen OSV) – 
návrh sítě sociálních služeb Vám vždy předkládám na ten příští rok pravidelně. Tentokrát na rok 2019 a 
to včetně financování. Zpracování bylo provedeno podle základních dokumentů, které přijímá Jihomo-
ravský kraj, a to jsou Pravidla pro vstup a tvorbu sítě sociálních služeb v Jihomoravském kraji pro rok 
2019 a pak jsou to Pravidla pro financování sociálních služeb, tentokrát je to materiál na dva roky - 
2019 až 2020. Co se týče toho prvního dokumentu, ten stanoví vlastně podmínky pro vstup sociálních 
služeb do sítě. Tam je pro obec důležitá vlastně splnění podmínky a to deklarace potřebnosti a podpory 
příslušné obce s rozšířenou působností. Což jinými slovy znamená, vlastně ochota obce spolupodílet se 
na financování sociálních služeb. V tom dokumentu, jestli jste si všimli je zařazení těch služeb do té 
skupiny A a C, čímž deklarujeme, že se budeme podílet na spolufinancování sociálních služeb. To pís-
menko B by znamenalo, že služba je pro ORP zbytná, ač nebude financována a jinými slovy nebude 
zařazena do základní sítě sociálních služeb v Jihomoravském kraji. Tím vlastně nebude financována. 
Udělali jsme to v rámci okresního týmu jenom jednou a to u služby sociálního poradenství, které něja-
kým způsobem vlastně nezabezpečovali služby, ty jsme nepožadovali, respektive v kvalitě, kterou jsme 
požadovali. Od té doby je vlastně tato služba financována poskytovatelem z jiných zdrojů než z těch 
základních. Připomenu, co se týče toho financování. To jsou takové tři zdroje financování a to podle § 
101a, což byla dříve Ministerská dotace, byla přidělována příslušným krajem, u nás Jihomoravským 
krajem. Ale aby ji Jihomoravský kraj získal, tak právě proto musí být vytvořena Krajská síť služeb, 
která je součástí akčního plánu. Kraj v žádosti o tuto dotaci musí tento materiál předkládat. Což je tedy 
důležité. Pak jsou tam různé časové sekvence, které máte tedy v tom materiálu vysvětleny. Jinak ta zá-
kladní síť jako součást akčního plánu byla 21. 6. 2018 schválena Jihomoravským krajem. Co se týče té 
naší sítě, tak tam jsme vlastně rozšiřovali síť akorát o jednu službu – osobní asistenci. V roce 2019 se 
předpokládají čtyři klienti v našem správním obvodu. Jinak služba osobní asistence je dlouho zařazena 
do sítě Jihomoravského kraje. Jejím poskytovatelem je Diecézní charita Brno, Oblastní charita Znojmo. 
Co se týče toho financování a výpočtu máte vše v materiálu, i v té tabulce uvedeno procento spolufinan-
cování, Musím říct, že rok 2019 se u služeb odborného sociálního poradenství mimo odborné poraden-
ství zaměřené na oběti domácího násilí a trestných činů, osoby s poruchami příjmu potravy, kde zůstalo 
to procento stejné se spoluúčastí 10 %. U těch ostatních cílových skupin to vzrostlo na 20 %, služby 
sociální péče zůstaly na 8 %, mimo pečovatelskou službu, která byla v letošním roce a před tím jakoby 
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vyčleněna a tam to je 20 %, pro rok 2019 – 22 %. Služby sociální prevence, mimo sociální aktivizační 
služby pro rodiny s dětmi, pro seniory a osoby se zdravotním postižením, a nízkoprahové zařízení pro 
děti a mládež je to 20 %. Starosta – paní doktorko, promiňte, že Vám skáču do řeči. S tímto se zastupi-
telé seznámili. Máte k tomu ještě nějaký dovětek? JUDr. Bártová Věra, vedoucí OSV – vlastně celou 
tou záležitostí je dáno to, že nám vlastně vyskočilo to číslo, které budete schvalovat o nějakých 300 000 
Kč navíc. Ale říkám, a k tomu jsem se chtěla dostat, je to maximální částka a my samozřejmě v těch 
našich pravidlech můžeme vlastně nějakým způsobem tady tyto částky omezit. Navíc, když se podíváte 
do té tabulky 2, jsou tam sociálně - aktivizační služby pro rodiny s dětmi, které v současné době, příští 
rok a ještě další rok jedou v individuálním projektu Jihomoravského kraje, a jsou financovány 
z operačního programu Lidské zdroje a zaměstnanost. Které ani v letošním roce z naší strany nebyly 
podpořeny, dále je tam azylové bydlení, kde je vlastně finanční podpora do konce tohoto roku. Rovněž 
přes operační program zaměstnanost a počítá se finanční podpora č. 3. Starosta – omlouvám se, že 
Vám opět skáču do řeči.  JUDr. Bártová Věra, vedoucí OSV – čímž bychom se dostali pod tu částku 
1 700 Kč a ještě navíc financování ze strany obcí. Tzn., v roce 2017 jsme zahájili vlastně spolupráci 
s obcemi, kdy se podílí na financování sociálních služeb. Ty částky, když se podíváte, tam máte uvede-
ny. Tajemník – takže shrnutí je - peníze budou stačit a my hlídáme tak, abychom nepřešvihli tuto část-
ku. LANG Petr, Mgr. – na začátku, jak bylo řečeno o částce necelých 300 000 Kč a to jenom na ty 
čtyři lidi s tou asistencí? Starosta – ne. JUDr. Bártová Věra, vedoucí OSV – ne, v žádném případě. 
Na všechny ty služby. LANG Petr, Mgr. – ještě poslední dotaz, abych to uzavřel. Tam bylo, že minulý 
rok jsme měli schváleno 1 700 000 Kč a ve finále to bylo 1 200 000 Kč. Dá se předpokládat, že to bude 
takto i letos? Nebo se to nedá odhadnout? JUDr. Bártová Věra, vedoucí OSV – bude to asi větší část-
ka než letos, ale budeme se samozřejmě snažit, co nejméně. LANG Petr, Mgr. – takže tam je šance na 
nějaké ušetření. Starosta – abychom mohli být pořád zařazeni do sítě těch zařízení, tak je potřeba mít 
schválenou tu částku, která je, ale zároveň paní doktorka ví, že její čára je 1 700 000 Kč. 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Síť sociálních služeb v ORP Moravský Krumlov pro rok 2019, jak 
je uvedena v Příloze č. 1 shodného názvu. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠI-
ROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje podíl města Moravský Krumlov na spolufinancování sociálních 
služeb v ORP Moravský Krumlov na rok 2019 v procentní výši z jejich celkových nákladů, jak je 
uvedeno v Příloze č. 2 - „Síť sociálních služeb v ORP Moravský Krumlov pro rok 2019“, a to 
v souladu s Pravidly řízení o stanovení a přiznání finanční podpory Jihomoravského kraje pro 
léta 2019-2020 v oblasti podpory poskytování sociálních služeb. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠI-
ROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města ukládá vedoucí finančního odboru zapracovat do návrhu výdajové části 
rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2019 finanční prostředky na pokrytí výdajů na 
spolufinancování sociálních služeb v ORP Moravský Krumlov v maximálním objemu  
1 997 131 Kč. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠI-
ROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
11.    Poskytnutí peněžitého daru získaného jako nadační příspěvek osobě s těžkým zdravotním  
         postižením - Darovací smlouva č. OSV/52/2018 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta  
         města 
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Starosta – vše je uvedeno jasně a výstižně v předloženém materiálu. 
 
 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí peněžitého daru ve výši 50 000 Kč získaného jako na-
dační příspěvek od Nadace ČEZ v grantovém řízení Podpora regionů na projekt s názvem „Poří-
zení vertikální zdvižné plošiny E07 EASY MOVE“ včetně instalace pro Nikolu Plachou, bytem 
Moravský Krumlov, Sídliště 344. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠI-
ROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Darovací smlouvu č. OSV/52/2018 o poskytnutí peněžitého daru  
ve výši 50 000 Kč získaného jako nadační příspěvek od Nadace ČEZ, se sídlem Duhová 1531/3,  
140 53 Praha 4, IČ 26721511, v grantovém řízení Podpora regionů na projekt s názvem „Poříze- 
ní vertikální zdvižné plošiny E07 EASY MOVE“ včetně instalace pro obdarovanou Nikolu Pla- 
chou, bytem Moravský Krumlov, Sídliště 344, zastoupenou opatrovníkem Petrou Plachou,  
a pověřuje starostu města jejím podpisem 
 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠI-
ROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
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Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr. – já se omlouvám, že hovořím mimo program. Dneska byla  
sbírka studentů a já bych jim chtěla poděkovat. Oni chodili po Moravském Krumlově a vlastně vybí- 
rali příspěvek pro Nikol Plachou. Starosta – děkujeme jim za to.   
 
 
 
12.      Zápis z jednání o záměru prodeje společnosti APEX MK, s.r.o. – předkládá Mgr. Tomáš  
           Třetina, starosta města 
  
 
 

Starosta – vítám paní Mgr. Šulcovou, která tento zápis vytvořila, případně doplní i pan tajemník. My 
jsme vyvolali jednání s vedením APEXu o tom, jakým způsobem se bude nadále vyvíjet jejich snaha o 
prodej s.r.o., které vlastní budovu polikliniky. Řešíme tento problém, nějakou delší dobu. Základním 
motivem je zajištění lékařské péče v Moravském Krumlově. Toto jednání je na začátku, s tím, že není 
v této chvíli zřejmé, jakou cestou se Zastupitelstvo města vydá. Máme několik možností a nestojíme ani 
na křižovatce. Stojíme před křižovatkou, která nám potom řekne, jakým směrem půjdeme. Je to poměr-
ně složité jednání. Zde máte zápis z první úvodní schůzky. V této chvíli čekáme na první oficiální před-
ložení nabídky společnosti APEX vůči městu. Jejich představy jsou samozřejmě rozdílné od města Mo-
ravský Krumlov. Samozřejmě budete o všech krocích informováni, tak jak to činíme doteď. Bude to 
poměrně složitý rébus, který budeme muset řešit.  

 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis z jednání o záměru prodeje společnosti APEX MK  
s.r.o. 
 
 
 
 
13.    Smlouva o převodu vlastnictví k majetku České republiky – předkládá Mgr. Tomáš Třetina,  
         starosta města 
  
 
Starosta – je to doplnění vozového parku, tak aby byli akčnější, než akční jsou. Jsme domluveni 
s rakšickými hasiči, že v této chvíli budou požadavky redukovány pouze na doplnění - výstroje, vý-
zbroje, ale ne již k nákupu dalších aut. Budeme se věnovat doplnění výstroje, výzbroje SDH Polánka. 
V Rokytné je nová hasička, v Rakšicích je nové úplně všechno, takže v této chvíli se bude věnovat Po-
lánce.  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví k majetku České republiky 
se subjektem: ČR - Hasičský záchranný sbor Jihomoravského kraje, Zubatého 685/1, 614 00,  
Brno - sever, IČ: 70884099 na bezúplatný převod nepotřebného movitého majetku státu - speci- 
ální cisternová automobilní stříkačka T-858 6x6 CAS 32, registrační číslo: ZN 82 04, rok výroby  
1990 v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím podpisem. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠI-
ROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
 
14.    Žádost o souhlasné prohlášení Města Moravský Krumlov jako vlastníka nemovitostí s umístěním  
         elektronických sirén v zóně havarijního plánování JE Dukovany   –      předkládá  Mgr. Tomáš  
         Třetina, starosta města 
  
 
 
Starosta – jedná se o administrativní materiál. V předloženém materiálu je vše řádně vysvětleno.  
 

 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje souhlasné prohlášení vlastníka o umístění elektronických sirén  
na příslušných pozemcích Města Moravský Krumlov a pověřuje starostu města podpisem těchto  
prohlášení. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
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CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠI-
ROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
 
15.    Příspěvek Nadace ČEZ - Smlouva o poskytnutí účelové dotace Městskému kulturnímu středisku  
         Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
  
 
 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí účelové dotace se subjektem: Městské  
kulturní středisko, p. o., IČ 45671800, nám. TGM 40, 672 01 Moravský Krumlov v předloženém  
znění a pověřuje starostu města jejím podpisem. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠI-
ROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
 
 
16.    Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou 
         organizaci Služby města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
  
 

 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému využití  
pro příspěvkovou organizaci Služby města Moravský Krumlov, v celkové pořizovací ceně  
309 388 Kč. 
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Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠI-
ROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
 
17.    Schválení smlouvy o dílo na akci „Stavební úpravy a nadstavba ZŠ Klášterní, Moravský  
         Krumlov - stavební práce“ – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 
         hlasováno per rollam 
  
 
 
Starosta – tady bylo hlasováno per rollam.  
 

 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje smlouvu o dílo na akci „V 00254A - Stavební úpravy a nadstavba 
ZŠ Klášterní, Moravský Krumlov - stavební práce“ se subjektem OSP, spol. s r.o., IČ 44026421, 
Okružní 394, 672 01 Moravský Krumlov a pověřuje starostu města podpisem této smlouvy. 
per rollam 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 – LANG Petr, Mgr. 
 
      Nehlasovali: 5  –  KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pa-

vel, Ing., MSc., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠTOLPOVÁ Marie 
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18.    Oprava komunikace - cyklostezka – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 
          
  
 
Místostarosta – v létě tohoto roku byla vybudována cyklostezka kolem Týnského rybníka. Součástí 
toho byla i příjezdová komunikace od Rybníků. Jak se navážel materiál, ať už to byl štěrk nebo násled-
ně asfaltový povrch. Jedná se o část komunikace, která vede ke hřbitovu v Rybníkách, a my jsme se na 
místě dohodli s panem starostou. Buď to opravíme jenom lokálně na těch místech, kde se to opravdu 
propadlo, což by nás stálo 50 - 60 000 Kč, anebo jsme se domluvili na spolufinancování této akce, kdy 
se to opraví kompletně. Rozdělíme si ty náklady napůl, tzn., tam byl ten spolupodíl města těch 70 000 
Kč. Takto jsme se domluvili se starostou Rybníků, dojednali a vzhledem k tomu, že to je nad 50 000 
Kč musí to schválit Zastupitelstvo města. Proto je Vám to předkládáno.   
 
 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace ve výši 70 000 Kč obci Rybníky na opravu  
Komunikace. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠI-
ROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
 
19.    Směnná a dotační smlouvy ke stavbě: „Cyklostezka kolem Týnského rybníka“ – předkládá  
         Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 
          
 
Místostarosta – v rámci stavby cyklostezky se Lesy ČR se k tomu striktně vyjádřili k tomu, když jsme 
záměr chtěli realizovat, tak že na jejich pozemcích to rozhodně realizovat nebude. Pouze v případě, že 
si následně ty pozemky, na kterých to realizujeme, směníme. Takže došlo k jednání a vyměňuje se cca 
5 ha za 5 ha jiných, které jsme vytipovali v jiných lokalitách, zejména v Rokytné. Pak přišel znalec, 
který jednotlivé pozemky ocenil a došel k tomu rozdílu, který je uveden v tomto materiálu. Je dost vý-
razný. Řekněme, že i ty porosty, které i my směňujeme, nejsou tak kvalitní jak ty které jsou kolem té 
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cyklostezky. Druhá věc, která je v tom materiálu, tak je ta, že samozřejmě jsme požádali o dotaci Jiho-
moravský kraj, která byla ve výši 2 000 000 Kč. Vzhledem k tomu, že jsme vysoutěžili asi za polovinu 
nákladů, přestože tam byly výsledky za vícepráce, tak jsme se dostali hluboko pod tu možnou dotaci. 
Takže ta dotace by byla řekněme 1 300 000 Kč, pokud bychom nezažádali o tuto změnu. Touto změnou 
se pokoušíme narovnat tuto dotaci z toho 1 300 000 Kč na 2 000 000 Kč. Takto to bude předkládáno i 
na čtvrtečním jednání Zastupitelstva Jihomoravského kraje. Takže by to mělo vyjít, proto jsme to sem 
ještě dodali, abychom to měli schválena ještě my. Schválilo to i Zastupitelstvo a mohli jsme uzavřít ten 
dodatek a následně vyúčtovat tuto dotaci, a aby bylo vše v pořádku. Takže maximalizace dotace ve výši 
2 000 000 Kč, pro kterou jsme museli něco udělat. LANG Vladimír, Ing. – já k tomu mám, jako ten 
rozdíl. Cenové vyrovnání u směnné smlouvy se mi zdá šíleně vysoké. Naprosto při stejné hektarové 
výměře, prostě toho dřeva ani v tom lese na těch 5 ha moc není. Kdo dělal ten znalecký posudek, tak je 
pán bůh. Určitě to dělal někdo z Lesů ČR, nechci je napadnout. Využili toho, že jsme to potřebovali, 
chtěli jsme to a cenový rozdíl skoro 1 000 000 Kč při směně stejných hektarů? Přitom město Moravský 
Krumlov nabízí ještě o něco víc, tam jsou ještě nějaké vodní plochy. Když vezmete kolo a jedete po té 
cyklostezce, tak to je paráda, ale že by tam byly nějaké vzácné stromy, které by opravňovali 
k takovému rozdílu ceny. Já jsem z tohoto důvodu proti. Tento cenový rozdíl mi nikdo nevysvětlí.  
Místostarosta – já jenom na vysvětlenou k tomu. Samozřejmě jsme tímto způsobem postupovali. Jed-
nali jsme s Lesy ČR, přímo s panem Svobodou z Židlochovic. Nabízeli jsme i to, že když jsou ty stro-
my tak hodnotné, když je znalci tak ocenili, tak ať si je vytěží ještě před tím, než to směníme. Bylo 
k tomu několika měsíční jednání. Samozřejmě na toto a vzhledem k aktuální kůrovcové situaci apod., 
že pomalu nemůžou těžit nikde jinde, než kde jsou ty kalamitní stavy. Na tento náš návrh, který by sa-
mozřejmě tu cenu podstatně snížil, nepřistoupili. Není to o tom, že by to bylo jedno jednání, výrazně 
jsme se tomu věnovali. Museli bychom mít svůj znalecký posudek, to by byla otázka, jakým způsobem 
by ti znalci mezi sebou šermovali, a který ten znalecký posudek je správný a který není. Proto je to tak-
to předkládáno Zastupitelstvu města.  
 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Směnnou smlouvu se subjektem Lesy České republiky, s.p.,  
Přemyslova 1106/19, Nový Hradec Králové, 500 08 Hradec Králové, IČ: 42196451,  
v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem smlouvy 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 5 – KOCÁBOVÁ Helena, Ing., LANG Vladimír, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠLAPANSKÝ František, Ing. 

Zdrželi se: 1 – ZPĚVÁK Josef 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomo- 
ravského kraje v rámci dotačního programu: Podpora rozvoje cyklistiky a cyklistické dopravy 
 v Jihomoravském kraji v roce 2017 č. 048488/17/ORR se subjektem Jihomoravský kraj, Žerotí- 
novo náměstí 449/3, 601 82 Brno, IČ: 70888337, v předloženém znění a pověřuje starostu města  
podpisem tohoto dodatku. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEG-
LEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Ma-
rie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 1 – PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. 

      Zdrželi se: 1 – PROCHÁZKA Martin, Ing. 
 
 
 
20.    Dodávky energií – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 
          
  
Místostarosta – jak je v materiálu popsáno 20. 7. 2018 jsem od ředitele společnosti Energie Pro s.r.o., 
pan Vítězslava Fialy dostal písemně informaci, že k 31. 7. 2018 ukončují dodávky energií do našich 
odběrných míst. Pro zajištění dodávek jsme nespoléhali jen na „spadnutí“ do institutu Dodavatele po-
slední instance (dále jen DPI), ale oslovili jsme naše současné dodavatele, což je Centropol a Pražská 
plynárenská, stejně tak jako distributory na našem území - E.ON a Innogy, a ČEZ, aby nám podali na-
bídky, a od 1. 8. 2018 začali s dodávkami svými. U těchto poptávkových řízení zvítězila Pražská plyná-
renská, takže ta nám nyní dodává do našich odběrných míst elektřinu i plyn. S tím, že u elektřiny došlo 
ke krátkému dodávání z titulu DPI, tady je vše uvedeno. Porovnání ukazuje ceny, které jednotlivý 
uchazeči nabídli v celkovém součtu za všechny ty odběrná místa. Je tam vidět, krásně, i za jakou cenu 
by nám dodával současný dodavatel. To byl možná jeden z ukazatelů, proč od těch dodávek ustoupil. 
Ty důvody samozřejmě všechny neznám. Jsou tam dvě věci - zajištění dodávek do konce roku 2018 a 
na rok 2019, kdy jsme po dobrých zkušenostech s hromadnými nákupy na Českomoravské komoditní 
burze Kladno přes obec Blatnička toto udělali stejně i pro všechna naše odběrná místa. Všechna naše 
odběrná místa budou na příští rok soutěžena na Komoditní burze Kladno. ŠIROKÝ Karel, Bc. – já 
jsem nedával pozor, ale my s tou energií nemáme úplně štěstí, že? Proč nám někdo vypoví z měsíce na 
den, to vůbec jde? Místostarosta – oni nevypověděli smlouvu. Jejich subdodavatel, respektive subjekt 
zúčtování, jim vypověděl smlouvu k tomu 31. 7. 2018, tím pádem pozbyli na většinu svých odběrných 
míst možnost dodat dodávky. Ta společnost nezkrachovala, pokud já vím. Vyúčtování, která máme, 
jsou zaplacena, co mám informace od příspěvkových organizací. U města Moravský Krumlov jsme 
nastavili zálohu tak, že jsme nyní dlužníky, a až mi všechny příspěvkové organizace potvrdí, že pře-
platky byly vráceny, tak následně my zaplatíme náš nedoplatek. ŠIROKÝ Karel, Bc. – takže teď tomu 
rozumím dobře, teď jsme padli do DPI? Místostarosta – ne, padli jsme od 1. do 13. 8. 2018 v případě 
elektřiny. V případě plynu bylo plynule navázáno a máme dodavatele, kterého jsme poptali do konce 
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roku. ŠIROKÝ Karel, Bc. – děkuji. Starosta – vzhledem k tomu, že většina se v tom ztratila stejně 
jako já, usnesení zní. 
 

 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí postup při zajištění dodávek energií pro období 08 - 12/2018 
 a rok 2019 pro město Moravský Krumlov a jeho příspěvkové organizace. 
 
 
 
21.  Služby města Moravský Krumlov – předkládá Jiří Čemerka, ředitel SmMK 
 
 
 
1.  Stavební pozemek na ul. Luční v Polánce   
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zveřejnění záměru prodat pozemek p. č. 582/119 o výměře 1030 
m2, druh pozemku orná půda, na kterém je zapsáno věcné břemeno zřizování a provozování ve-
dení, vedený na LV 10001 v k. ú. Polánka u Mor. Krumlova, obec Mor. Krumlov za minimální 
nabídkovou cenu 605 Kč/m2, ke které bude připočtena příslušná sazba DPH.  
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠI-
ROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
2.  Výmaz předkupního práva a výhrady práva zpětné koupě 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje výmaz předkupního práva a výhrady práva zpětné koupě 
k pozemkům p. č. 4282/54 a p. č. 4282/220 vedených na LV 4673 ve vlastnictví p. Jakuba Matějky, 
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Sídliště 359, Mor. Krumlov a p. Terezy Vošmerové, Pod Hradbami 189, Mor. Krumlov z důvodu 
splnění podmínky v kupní smlouvě. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠI-
ROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
22.   Korespondence – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
 
a) Dopis – F. Diviš, předseda výboru Společenství vlastníků Sídliště 328, 329, 330 
 
 
Starosta – zde máme předloženou korespondenci, kterou pan František Diviš adresoval Zastupitel-
stvu města. V materiálu konstatuje, že mu nebylo odpovězeno starostou města - ano nebylo mu odpo-
vězeno starostou města, protože mu odpovídal ředitel SmMK. Pokud k tomu má někdo nějakou při-
pomínku, tak poprosím pana ředitele, aby se k tomu vyjádřil. Čemerka Jiří, ředitel SmMK – pan 
Diviš v dopise kterým Vám zaslal, uvádí, že město Moravský Krumlov jako zřizovatel příspěvkové 
organizace má uzavřenou smlouvu o dodávce odběru tepelné energie. To není pravda. Město nevlast-
ní licenci na dodávky tepelné energie, tuto licenci vlastníme pouze my jako subjekt města Moravské-
ho Krumlova a smlouva je uzavřena s námi, ne s městem Moravský Krumlov. Tudíž jakoukoliv 
smlouvu, odpověď se týká smluv, může pouze řešit s námi. Pan Diviš byl informován, že došlo ke 
změně názvu, po sloučení obou organizací, mění se název a IČO zůstává, účet atd. není třeba udělat 
nový dodatek ke smlouvě. Nikdo jiný s tím neměl problém, ani pan Diviš ze začátku. Až po nějaké 
době přišel s tím, že chce nový dodatek, a jediná záminka, která ho k tomu vedla, že chce vyúčtování 
do 28. 2 následujícího roku. To není možné z technického důvodu. V žádném případě. My jako 
SmMK p.o. nejsme na dodávkách tepelné energie nijak výdělečně činní. My z toho nemáme ani ko-
runu, ty peníze se pouze přeúčtovávají. Tzn., že my nejdříve koncem února, až máme zaplacené veš-
keré faktury dodavatelům této energie, tak víme teprve, jaká je cena a do dvou měsíců, tak jak on 
chce, tak do dvou měsíců 30. 4. má k dispozici vyúčtování. Tohle jsme mu nabídli. On tam uvádí 
úplné nesmyslné věci. Škoda, že tady není, já jsem se na to dnes připravil. Smlouva o dodávce tepel-
né energie - jakákoliv smlouva musí obsahovat šest věcí. Tato smlouva se neřídí Občanským zákoní-
kem, ale řídí se Energetickým regulačním úřadem. My jsme vytáli vzorovou smlouvu, poslali jsme 
mu náhled, podotýkám náhled této smlouvy, kde jsme červeně vyznačili otazníky, co on má doplnit 
za SVJ. Argumentuje tím, že jsme mu poslali nesmyslnou smlouvu, že ji nemůže podepsat atd. On na 
ni vůbec nereagoval, on ten návrh má a vůbec nám nedal vědět. Teď je míč na jeho straně a on by měl 
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na toto reagovat. Jakákoliv smlouva o dodávkách tepelné energie se zakládá na dohodě. Pokud se 
nedohodne a ta původní smlouva, která je uzavřena z toho roku 2010, protože byla uzavřena ještě 
před změnou Občanského zákoníku, tak je prostě platná. Je tam uvedeno jasně, že pokud se obě stra-
ny nedohodnou na jakémkoliv písemném dodatku, tak ta smlouva běží dál a platí ta původní. Jestliže 
mu něco navrhujeme, a já jsem mu odpověděl, ten dopis on použil, máte ho v materiálu. Odpověděl 
jsem mu, vysvětloval jsem mu, proč to není možné. Nelze to z našeho pohledu, opravdu nelze jakým-
koliv způsobem zabezpečit vyúčtování do 28. 2., a pokud není spokojen s našimi službami, tak má 
možnost smlouvu vypovědět a najít si jiného dodavatele. Podotýkám, že s panem Divišem se my ne-
můžeme dohodnout. Pan Diviš, jakýkoliv spor vůči naší organizaci řeší soudní cestou. Máme na sebe 
dvě žaloby - první jsme vyhráli a vzhledem k tomu, že ta druhá závisí na té první, tak vyhrajeme i tu 
druhou. Takto to vždy je, když panu Divišovi nabídnu, že přijdu na výbor, kde celou záležitost vyře-
šíme nebo vysvětlím celou tu situaci, která je. Tak to dopadne, tak, že mě pan Diviš dva měsíce nechá 
být a po dvou měsících mi oznámí, že to na výboru projednal, aniž by mi dal vědět. No, a domluví si 
osobní schůzku u mě v kanceláři, kam přijde sám. S tím, že on je statutární zástupce SVJ, on je práv-
nická osoba a bude jednat on a nikdo jiný.  My jsme mu ten návrh smlouvy dali, pan Diviš ji neakcep-
toval, nereagoval na něj, a tedy smlouva platí dál. Ta smlouva, která byla uzavřena. Nemám už, co 
bych k tomu dodal. Starosta – děkuji. LANG Petr, Mgr. – tušíme, co získá pan Diviš tím, že dosta-
ne vyúčtování o ty dva měsíce dřív? Čemerka Jiří, ředitel SmMK – on se tam ohání Energetickým 
regulačním úřadem a zákonem, ale tam je jediná věc. Já silně pochybuji o tom, že pan Diviš jako SVJ 
mají uzavřenou smlouvu s nájemníky, o tom, že musí mít vyúčtování 28. 2 atd. Určitě to nemá a to by 
byl jediný důvod, kde bychom prostě mohli, ano. Ale zase jsem přesvědčený, o tom, že kdybychom 
ty nájemníky oslovili a celou situaci jim vysvětlili, tak to pochopí. Kdo to jediný nedokáže pochopit 
je pan Diviš. Starosta – děkuji za vysvětlenou. Občan – já mám dotaz spíše k bodu číslo 12, jako 
občan Moravského Krumlova. Starosta – teď nejsme v diskuzi, projednáváme bod korespondence. 
Občan – omlouvám se. 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí dopis předsedy výboru SV, Sídliště 328, 329, 330 ze dne 27. 
7. 2018. 
 
 
 
23.   Různé – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
 
 
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Různé. 
 
 
 
DODATEČNĚ 
 
 
1.   Smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města na rok 2018 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina,  
      starosta města 
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Starosta – tento dodatečný materiál je vyvolán žádostí dvou subjektů a to především FC Rakšice na 
spolufinancování realizace nové závlahy na sportoviště FC Rakšice ve výši 67 000 Kč a na opravy ha-
varijního stavu šaten TJ Polánka ve výši 50 000 Kč. Vzhledem k tomu, že jsou zde zástupci obou spol-
ků, tak mohou případně doplnit. Pan Mgr. Lang je dokonce předsedou, jestli to dobře vím - FC Rakšice. 
Vnímáme to jako možné ohlášení střetu zájmů, s tím, že může hlasovat a je to zaznamenáno v zápise, 
taktéž pan Procházka. LANG Petr, Mgr. – závlahy nás budou stát celkem nějakých 260 000 Kč. 
Z Jihomoravského kraje máme schváleno 200 000 Kč, tak pokud Zastupitelstvo toto neschválí, tak nám 
bude chybět těch 65 000 Kč. Neříkám, že by to nebylo řešitelné pro náš spolek, ale byl by to problém a 
vzhledem k tomu, že nám byla zkrácena veřejná finanční podpora o 30 000 Kč, co se týče sportu. Byl 
bych rád, kdyby zastupitelé tady zvážili a kdyby nám doplnili těch chybějících 30 000 Kč a něco přidali 
a my budeme vděčni.  
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města na rok 2018 sub-
jektu: TJ Polánka, z.s., Polánka 1635, 672 01 Moravský Krumlov, IČO: 44026692 na spolufinan-
cování opravy havarijního stavu šaten TJ Polánka ve výši 50 000 Kč v předloženém znění a pově-
řuje starostu města jejím podpisem. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠI-
ROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města na rok 2018 sub-
jektu: FC Rakšice,  z.s., S.K. Neumanna 1029, 672 01 Moravský Krumlov, IČ: 70832269 na spolu-
financování realizace nové závlahy na sportoviště FC Rakšice ve výši 67 000 Kč v předloženém 
znění a pověřuje starostu města jejím podpisem. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
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CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠI-
ROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
2.   Memorandum o spolupráci - Ústav pro studium totalitních režimů – předkládá Mgr. Tomáš  
      Třetina, starosta města 
 
 
Starosta – jedná se o výstavu, kterou bychom měli realizovat v nově opravených prostorách. Tady toto 
memorandum je jakýmsi prvním bodem, který by mělo mezi těmito dvěma subjekty vzniknout. ŠLA-
PANSKÝ František, Ing. – nabídka je samozřejmě velmi lukrativní. Nicméně se domnívám, že město 
má v depozitáři schovány takové exponáty, které nepředpokládám, budou nějak v budoucnu vystaveny. 
Upřednostnil bych tady toto řešení. Jinak v tom druhém odstavci celkem bych rád věděl, co se za tím 
konstatováním skrývá a to konkrétně - jak se město spolupodílelo na záchraně, kdo se konkrétně na té 
záchraně podílel? Potom přirozená návaznost do Rakouska. Do Rakouska je to kousek, ale co se myslí 
tou přirozenou návazností kromě kilometrů, infrastruktura a v místě udržovanou tradici? Byl bych rád 
k tomu slyšel komentář, co za tím konstatováním je. Starosta – já jsem nechtěl příliš zabíhat do něja-
kých politických debat. ŠLAPANSKÝ František, Ing. – já také ne, já v tom nehledám politiku. Chci to 
jenom vysvětlit. Starosta – vyhnu se tedy úvodnímu motivu na tuto výstavu nebo na tuto spolupráci. 
Samozřejmě, že s depozitářem Městského muzea se v nově opravených prostorách zámku počítá. Důka-
zem toho je, že se tam je již v jedné místnosti umístěno, náznak toho, co Městské muzeum má. Zase si 
nedělejme iluze, že bychom měli v muzeu nějaké drahé exponáty. Nejobjemnějším co do počtu položek 
jsou různé vykopávky, střepy apod. Čili máme nějaké zbraně, věci, které lze vystavit, které se restaurují 
a které vystaveny budou. Podíl na záchraně a prezentaci Slovanské epopeje nevím, jak to myslíš. Kteří 
konkrétní lidé, to se do memoranda nedává. Samozřejmě, že v rámci Slovanské epopeje se vždy o těch-
to lidech mluví. Pomíjím, jakýkoliv politický podtón a přirozená návaznost na Rakousko, to se míní 
Rakousko-Lichtenštejnsko.  Tím, že ve Vídni je spousta lidí, kteří jsou teď mnohem blíž. Teď jsem tam 
byl Lichtenštejnském velvyslanectví. Je to mnohem blíž do Vídně jak do Prahy. V této chvíli je 
v prodeji kniha o vyhnání Němců z Československa po 2. světové válce a je to velmi složité čtení. Do-
poručuji ji Vám k prostudování. V této chvíli k tomu nemá víc, co bych dodal. Memorandum ze své 
podstaty je pouze deklarativní, jakýsi materiál, který předpokládá spolupráci dvou daných subjektů 
v budoucnu na nějaké další spolupráci. Byla uzavřena jiná memoranda a státní instituce toto používají 
jako možnosti k vytvoření smlouvy a dalších časových věcí, které z toho vyplívají. Smlouva o spoluprá-
ci bude uzavřena do konce letošního roku.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Memorandum o spolupráci mezi městem Moravský Krumlov a 
Ústavem pro studium totalitních režimů, Siwiecova  2, 130 00 Praha, IČO: 75112779 ve věci bu-
doucí spolupráce při realizaci projektu vybudování nadregionální kulturní a paměťové instituce 
v prostorách zámku Moravský Krumlov v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím 
podpisem. 
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Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠI-
ROKÝ Karel, Bc., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.,  

Proti: 2 – ŠLAPANSKÝ František, Ing., ZPĚVÁK Josef 
      Zdrželi se: 1 – LANG Vladimír, Ing. 
 
 
 
Starosta – dalším bodem je Pozvánka na vysázení 100 lip, kterou si uvede pan místostarosta. Místosta-
rosta – Jihomoravský kraj se rozhodl v rámci 100 let republiky vysázet po Jihomoravském kraji 100 lip, 
z nichž každý krajský zastupitel má jednu z těchto lip, kterou může v nějakém svém okolí vysadit. My 
jsme se po dohodě s panem starostou dohodli, že symbolické by bylo ji vysadit v nově budované lokali-
tě Novosady, která se právě buduje. Takže 28. září 2018 v 10:30 hodin jste srdečně zváni na tuto malou 
slavnost, kdy v nově budované lokalitě vysadíme lípu k 100 letům republiky. Jedná se o akci řešenou 
Jihomoravským krajem a tímto Vás na ni zvu. A ještě, když už jsme u toho, tak si Vás dovoluji pozvat 
na 28. září. V letošním roce bylo realizováno restaurování Mariánské studánky u Rokytné a v 9:00 ho-
din proběhne slavnostní mše. Program na 28. září si můžete doplnit i tuto akci. Takže v 9:00 hodin mše 
u kaple u Roktyné a dále sázení lípy, myslím 71 lípy Jihomoravského kraje v Moravském Krumlově. 
Starosta – děkuji za vysvětlenou.   
 
 
 
 
24.   Diskuze  
 
 
Občan – já bych se rád zeptal k bodu číslo 12 - Zápis o jednání, co se týká záměru prodeje společnosti 
APEX. Moje otázka zní. Mohou nastat dvě situace. Jedna varianta, že město Moravský Krumlov se 
dohodne se společností APEX a pro mě jako občana se nezmění ve vyúčtování služeb vůbec nic. Ze-
ptám se, nastane druhá situace, město Moravský Krumlov se nedohodne se společností APEX. Mám se 
jako občan obávat snížení služeb? Starosta – pane Svoboda, právě proto se tím Zastupitelstvo zabývá. 
Občan – zeptám se jednoduše, mám jít na preventivní prohlídku ještě nyní v září, říjnu nebo po novém 
roce jet teda do nejbližší spádové nemocnice, třeba Znojmo? Starosta – to není otázka pro Zastupitel-
stvo, ale pro vašeho obvodního lékaře, ke kterému chodíte. Odpověď zní, takto. Jsme si vědomi situace, 
která může nastat a těch situací je mnohem více než Vy uvádíte. Je jich pět, šest, sedm, podle toho jak 
se lékaři rozhodují, nebo vedení APEX. Abychom tomu předcházeli a nedošlo ke snížení dostupnosti 
lékařské péče, proto jednáme s APEXEM se snahou zachovat stávající nabídku ne-li to rozšířit. Pokud 
by mělo dojít k tomu, že některé služby budou na APEXU, některé lékařské specializace budou omeze-
ny, my potom budeme jednat a hledat lékaře atd. Já Vám v této chvíli nemohu říct, jestli máte jít 
k lékaři dneska nebo za půl roku. Občan – máte nějaký horizont, do kterého bude tato situace vyřešena, 
buď kladně, nebo negativně?  Starosta – nemáme horizont a nemáme žádný termín. Jednáme se společ-
ností APEX o tom, jakým způsobem bude společnost zajišťovat lékařskou péči v Moravském Krumlo-
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vě. V této chvíli jsme na začátku jednání a v této chvíli Vám nedokážu odpovědět, jestli to bude 
v horizontu jednoho, pěti, deseti let. Občan – dobře. Mám ještě jednu otázku, co se týká té cyklostezky. 
Což je směna a záměna smlouva. Já jsem z toho pochopil, že já jako daňový poplatník, v podstatě 
z mých daní bude zaplaceno těch 5 000 000 Kč společnosti. Moje otázka zní, moje daně, daňový po-
platník bude použito na toto vyrovnání, těch 5 000 000 Kč? Starosta – Vy mluvíte, celá investice je 
5 000 000 Kč. My jsme dostali dotaci z Jihomoravského kraje, v rozpočtu města je na to pamatováno 
schválenou částkou. Samozřejmě tvorba rozpočtu, můžeme, Ing. Florianová nám může říct, kolik přesně 
z Vašich daní bylo dáno do rozpočtu města. To já neumím formulovat, neumím to říct, kde jste přihlá-
šen na Finančním úřadě. Určitě z Vašich daní nebude zaplaceno 5 000 000 Kč. Občan – z Vašich daní 
nebude zaplacena ani koruna? Starosta – pane Svoboda, už zacházíte do demagogických … Občan – já 
jsem položil jednoznačnou otázku. Vy jste tady probírali bod a já jsem se jednoduše zeptal, z jakých 
peněz bude zaplacena. Starosta – bude to zaplaceno z rozpočtu Jihomoravského kraje a z rozpočtu měs-
ta Moravský Krumlov. Každý tento subjekt má skladbu svého rozpočtu, a to jednu příjmovou a jednu 
výdajovou. Vy se ptáte na příjmovou část rozpočtu a v této chvíli to je na velmi složitou debatu, kterou 
povede Ing. Florianová. Můžeme být přítomni nebo si domluvíte mezi sebou schůzku. LANG Petr, 
Mgr. – peníze z krajského rozpočtu jsou také peníze daňových poplatníků. Starosta – samozřejmě, celý 
státní rozpočet je nějakým způsobem tvořen.  
Probíhá debata mezi zastupiteli a občany. 
Občan – chtěl bych se zeptat, jestli je rozpočet na tuto akci 5 000 000 Kč, kolik jde z rozpočtu Jihomo-
ravského kraje a kolik z rozpočtu města? Z rozpočtu kraje 2 000 000 Kč. Ing. Florianová Jana, vedou-
cí finančního odboru (dále jen FO) – v této chvíli je uvolňována dotace z Jihomoravského kraje 
2 000 000 Kč. Stejně, jak tady řekl Mgr. Juránek, tím jak se ta cena vysoutěžila níž, tak ta dotace je 
naplánována a je nějak procentuálně dána. Občan – kolik to je? Ing. Florianová Jana, vedoucí FO – 
to bylo tuším půl na půl? V každém případě žádáme o výjimku nebo dodatek, která ty procenta shodí. 
Rozpočtové náklady jsou 4 500 000 Kč, což je město 2 500 000 Kč a kraj 2 000 000 Kč. Občan – děku-
ji. Starosta – vážení kolegové, já si dovolím Vám všem výrazně poděkovat. Končí další volební období 
a já teď tady mohu mluvit dvě hodiny. Já si dovolím říct jednu myšlenku. Nesmírně si vážím toho, že 
jsme vždycky řešili problémy a neřešili jsme lidi. Vím, o čem mluvím. Vpřed některých Zastupitelstev 
to bylo úplně obráceně a město Moravský Krumlov, dá se říci, na to doplácelo, ale neposouvalo se tím 
směrem, kterým mohlo. Odvedli jste Všichni kus poctivé práce a já Vám to velmi výrazně děkuji. Přeji 
Vám do dalšího života pevné zdraví, přeji Vám všem hodně štěstí v osobním životě a těm, co nekandi-
dují, děkuji za odvedenou práci pro město Moravský Krumlov a těm, co kandidují, přeji hodně štěstí a 
hodně lidského úspěchu. Vedení města, zároveň s panem magistrem vyjadřuje poděkování i Městskému 
úřadu pod vedením pana tajemníka, celému jeho manšaftu, všem vedoucím odborů si dovolím poděko-
vat za jejich poctivou a výbornou práci. Přátelé, děkujeme Vám.  
 
 
 
 
25.   Usnesení   
 
 
 
 
26.    Závěr 
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Pan starosta ukončil jednání v: 17:35 hodin 
 
 
 
 
Zapisovatelé:   
 
        ………………………………….. 
                          Jana Nahodilová 
 
 
 
 
 
 
        ………………………………….. 
                          Ing. Pavel Vavřina 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
        ………………………………….. 

       Ing. Martin Procházka 
 
 
 
 
 
…………………………………..   

                                                                                                       Mgr. Petr Lang 
 
V Moravském Krumlově, dne 17. 9. 2018 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 …………………………………..    ………………………………….. 

Mgr. Tomáš Třetina                            Mgr. Zdeněk Juránek  
  starosta města Moravský Krumlov                              místostarosta města Moravský Krumlov  


